

Chile Prayer Newsletter (week of 3/9 – 3/15, 2025)

1. Pastor Siu Wa and wife Yu Yu's family were visiting China for the past two months. They all caught some serious stomach virus and flu toward the end of their visit. But, praise God for His healing and protection. They have returned to Chile safely on 3/9. While they were away, praise God for providing Rev. Lee and his wife to continue ministering the Chile church. Please pray for a smooth transition and a blessed fellowship time. Please also pray for the friends and relatives that the family outreached to while they were in China. Pray that God will continue to plant and nurture the seeds of the Gospel in their hearts.
2. Praise God for the opportunity to host a couple fellowship event on 3/16. Rev. Lee and his wife as well as Pastor Ng and his wife will be leading the event. Pray for brothers and sisters' willingness to attend and an open heart to share their struggles and have a blessed fellowship time with each other and with our Lord.

為智利教會禱告 (week of 3/9 – 3/15, 2025)

- 1- 蕭華牧師和妻子余余的家庭過去兩個月一直在中國探訪。在行程接近尾聲時，他們全家都感染了嚴重的腸胃病毒和流感。但感謝神的醫治和保護，他們已於 3 月 9 日安全返回智利。在他們離開期間，感謝神預備了李牧師和他的妻子繼續牧養智利教會。請為平穩的過渡和美好的團契時間禱告。也請為他們在中國期間所接觸的朋友和親人禱告，求神繼續在他們心中播種並培育福音的種子。
- 2- 感謝神賜予機會在 3 月 16 日舉辦一次夫妻團契活動。李牧師和他的妻子以及吳牧師和他的妻子將帶領這次活動。請為弟兄姊妹們願意參與並敞開心扉分享他們的掙扎禱告，也求主賜下美好的團契時間，讓大家彼此相交並與主親近。